
 

 

Bestyrelsesmøde i NRUI 
 

Mødedato: 27. April 2022 

Mødested: Hos Gitte 

Mødetidspunkt:  Kl. 19.00-22.00 

Deltagere: Gitte Søndergård, Pia Thøstesen, Jens Frost Astrup, Ken Bloch, Morten Hjort 

Løvendahl Nielsen, Lonnie Ravnsbjerg Holm Uhre, Hanne Bøgesvang Pedersen 

  

Afbud: Lasse Opstrup, Lise Bomann 

Mødeleder: Gitte 

Referent: Jens 

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden og referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af denne dagsorden. 

Referat: Referatet godkendes 

2. Eksterne møder siden sidst 

Ansvarlig:  Gitte 

Indhold:  Årsmøde Varde Idrætsråd. FOKUS Næsbjerg. 

Referat: Årsmøde Varde Idrætsråd: Jyske Bank (filialerne i området) indstifter en eller anden form 

for pulje, der skal udmønte sig i træningstilbud til ungdommen, hvor de unge mennesker kan 

prøve kræfter med forskellige idrætter. Det synes umiddelbart som om at foreningerne kan 

byde ind på afholdelse af sådanne. 

FOKUS Næsbjerg: Der blev igen ytret ønske om at foreningerne generelt bliver bedre til at 

føre fælleskalenderen. Kulturugen rykkes – endnu engang – til næste år. Det blev stillet i 

forslag, at man i stedet for at arrangere en hel seperat uge, evt. kunne lægge nogle 

arrangementer rundt om NRUI’s i byfestugen. Det kunne være at man kunne afholde nogle 

seniortilbud i dagtimerne, hvor teltet ikke er i brug. 

 

3. Opfølgning fra sidst 

Ansvarlige: Alle 



 

 

Indhold: Status på petanquebane – Gitte og Ken 

Ref: I forbindelse med at vi søger en entrepenør til at etablere fundament til padelbaner, vil 

der blive spurgt på om denne evt. også kan være behjælplig med at etablere disse. 

Status på padelbane – Gitte 

Ref: Det er pt. svært at finde en entrepenør til at etablere fundament ASAP. Møder med 

forskellige entrepenører pågår. Fra banen bestilles ved A-sport, til den står færdig må 

påregnes 8 uger. 

Status på multibanen – Gitte 

Ref: Materialerne til opgaven skulle efter sigende være ankommet til landet. Det forventes at 

arbejdet står færdigt inden for de kommende 3 uger. 

Status på Helle FC – Gitte 

Ref: Der afventes fortsat udkast til fornyet samarbejdsaftale. 

Status på renovering klublokaler – Lonnie 

Ref: Der er stillet forslag om, at nogle af Theodor pengene anvendes til indkøb af nye møbler i 

klubhuset, mens der samtidigt opsættes en mindeplade til erindring. 

Crossgym ønsker om anlæg - Gitte  

Ref: Der er pt. ikke budgetteret med en sådan anlægsudgift. 

Løbebanen om ringen – Jens 

Ref: Løbebanen er færdig som bestilt samt færdigmeldt ved kommunen, så vi kan få de 

15.000 fra det kommunale tilsagn. 

Udskiftning af måltavlen - Jens 

Ref: Hanne følger op med Henrik. 

Ekstra bevilling til julestævnet ifm. Jubilæum - Gitte 

Ref: Bestyrelsen ser positivt på anmodningen. En nærmere udmøntning af beløbsstørrelse må 

bero på et budgetudspil fra arrangørgruppen, efterfulgt af et møde mellem arrangørgruppen 

og bestyrelsen. Bestyrelsen indkalder til møde snarest. 

Telteftersyn - Jens 

Ref: Lise forhører sig med arrangementsudvalget om ikke en af de kyndige fra udvalget kan 

påtage sig den opgave. 

Plæneklipper - Gitte 

Ref: Beslutning udsættes til næste gang 

Foreningsdagen - Gitte 

 Ref: Der udsendes snarest muligt en mere detaljeret invitation til dagen. Der mindes om at 

tovholdere skal melde ind til formanden, hvor mange frivillige der kommer forbi for at prøve tøj 



 

 

i kommende uge. 

 

4. Kontingenter i foreningen 

Ansvarlig: Jens 

Indhold: Er der behov for en definition af hvad et kontingent dækker? Der har været ytret utilfredshed 

  omkring kontingent størrelse i enkelt idrætter. Æresmedlemmer registreres ikke altid, da der 

  ikke er  en “nul-kroners” kontingent-valgmulighed på hjemmesiden. 

Referat: Gitte undersøger om ikke der kan findes en definition af hvad et kontingent omfatter. Der var 

  noget fremme under Corona. Det er dog lysende klart at et kontingent ikke alene skal dække

  de udgifter der er direkte forbundet med den enkeltes idræt. Der er en mængde   

  fællesudgifter forbundet med at drive en forening! Såfremt der er problemer med at få  

  æresmedlemmer på deltagerlisterne, rettes henvendelse til kasseren, der så vil være  

  behjælpelig hermed. 

5. NRUI nyt 

Ansvarlig: Morten 

Indhold: Deadlines, trykkeri, layout mv. 

Referat: Deadlines fremadrettet rykkes 10 dage mod venstre, således de falder den 20. i   

  pågældende måned. Det godkendes at bladet fremadrettet bestilles trykt hos P.E.  

  Offset. Der er redaktionel frihed til at sætte forsiden op så den passer med bladets  

  indhold. Det indskærpes fremadrettet at bladet skal omdeles senest førstkommende  

  weekend efter levering.  

6. Evt. 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Fastsættelse af mødedatoer 

Referat: Kommende bestyrelsesmøder: 18/5 & 13/6 samt foreningsdagen den 4/6 

7. Samlet godkendelse af referat 

Ansvarlige: Alle 

Indhold: Godkendelse af dette referat. 

Referat:  

 

Næste møder: 

11. Maj telteftersyn og efterfølgende møde i HIS 

Bestyrelsesmøder: 18/5 & 13/6 

Foreningsdagen: 4/6 
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